
Årsmötet 2016-02-08 

Vår ordförande samlade oss först för att 
minnas kamrater som gick ifrån oss under 
det gångna året. 

Ett erfaret presidium ledde 
därefter årsmötesförhandlingarna 
med van klubbföring och 
rutinerat  ledarskap. 
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Resultatet av mötesförhandlingarna blev  
en glad revisor som konstaterade att Hasse hade bra ordning 
på inkomster och utgifter, och att en ny styrelse 
garanterade SPF Tenhultsbygdens fortsatta liv med nya 
äventyr och fin samvaro. 
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Årsmöte i SPF Tenhult betyder en magnifik 
smörgåstårta serverat av ett rutinerat 
kaffegäng.  
 
 
Tack kaffegänget. 

Att träffa vänner som kan locka till skratt är 
också en viktig del av SPF-träffarna.  
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Och slutligen tackade ordföranden de 
funktionärer som tog en paus i sitt 
engagemang samt avslutade mötet med att 
hälsa medlemmarna välkomna till vårens 
kommande möten. 

Bibbi presenterade ett genomtänkt och fint 
program för vårens resor och studiebesök. 
Något att se fram mot. 

Kristina Frits  
berättade, som 
representant för 
Vuxenskolan, om det 
stöd den kan ge oss 
vid våra egna studier.   


